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Aan Regiegroep 
Onderwerp Planning 
Datum  3 april 2020 
Van  Griffie 
  
  

Inleiding 
Op vrijdagochtend heeft de griffie een planning ontvangen voor de komende periode.  
Deze planning laat zien wat er de komende periode allemaal op ons afkomt. 
Er zijn vergaderingen gepland volgens ons reguliere vergaderschema op: 
14 april: beeldvormend Bakertand 
21 april: agenda vast te stellen in de regiegroep. Deze agenda wordt toegezonden in de loop van 
maandag 6 april (op basis van de input van de raadsfracties). 
 
In mei zijn er drie avonden (12, 19 en 26 mei) gepland. Voorstel is om de agenda’s voor deze 
vergaderingen definitief te maken op 28 april en in de tussentijd nog een uitvraag te doen aan de 
fracties. 
  
Planning 
Bijgaande planningslijst is aangeleverd door het college. In de planning per vergadering is deze 
overgenomen in het tweede kwartaal met de volgende aanduidingen:   
& = lage urgentie 
* = midden urgentie 
!= hoge urgentie 
 
 
Hamerstukken  
Het is belangrijk in beeld te krijgen over welke onderwerpen er geen enkele politieke discussie is. (De 
hamerstukken). Deze kunnen eenvoudig doorgang vinden. In overleg met de regiegroep kan worden 
bekeken hoe en wanneer over deze hamerstukken een besluit wordt genomen. Dat kan zijn op de 
reguliere weg – dat kan via een raadsvergadering zonder quorum (vgl 30/31 maart). BZK suggereert 
dat dit soort besluiten ook zonder noodwet al in een digitale vergadering kunnen worden genomen.  
Onder juristen zijn hier twijfels over.  
 
Bespreekstukken 
Het is nu al duidelijk dat er keuzes gemaakt moeten worden. Er is een groot aantal onderwerpen 
geagendeerd. Het lijkt noodzakelijk om nog aanvullend keuzes te maken. Voorstel is om prioriteit te 
geven aan:  

1. Onderwerpen die wettelijk of juridisch gezien moeten – waar de gemeente Goirle risico’s 
loopt wanneer er geen besluitvorming is 

2. Onderwerpen die belangrijk zijn in het kader van de huidige crisis 
 
Wijze van behandeling – fysiek of digitaal? 
Op dit moment wordt nog gekeken naar de mogelijkheden van digitaal vergaderen en fysieke 
bijeenkomsten.  
Binnenlandse Zaken geeft de volgende informatie over fysiek vergaderingen: 
“ Het is de eigen verantwoordelijkheid van iedere decentrale overheid om te besluiten een 
vergadering te beleggen, maar het verdient sterk de aanbeveling dat daar gegeven de 
omstandigheden grote terughoudendheid mee wordt betracht. Als criterium kan daarbij worden 
aangehouden of besluitvorming strikt noodzakelijk is, bijvoorbeeld omdat zij samenhangt met de 



aanpak van de huidige situatie of om continuïteit in essentiële processen te borgen. Zo niet dan 
verdient het aanbeveling de vergadering uit te stellen. Gaat het enkel om beraadslaging, dus 
vergadering zonder formele besluitvorming, dan is er sowieso geen noodzaak om fysiek bijeen te 
komen, maar kan desgewenst gebruik worden gemaakt van andere manieren van overleg, 
bijvoorbeeld digitaal.” 
 
Op de griffie wordt gewerkt aan het mogelijk maken van digitaal vergaderen. In de regiegroep is 
vorige week gesproken over de beperkingen van het digitaal vergaderen. Inmiddels is duidelijk dat 
zeker 1 raadslid aangeeft geen gebruik te willen maken van digitaal vergaderen, maar een fysieke 
oplossing te willen. Anderzijds zijn er raadsleden die hebben aangegeven niet fysiek aanwezig te 
willen zijn. Hier moeten dus ook keuzes worden gemaakt.  
https://www.lokale-democratie.nl/antwoorden-op-corona-vragen 
 
 
Voorstel 

• Op 28 april te besluiten over de planning voor de rest van de maand mei 

• Bij de raadsfracties te inventariseren hoe hun prioriteiten zijn.  
 

https://www.lokale-democratie.nl/antwoorden-op-corona-vragen

